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Referat af møde i Byforum, 8. juni 2020

Referent: Lene Bach
Medlemmer af byforum: Jacob Bjerregaard, Steen Wrist, Christian Jørgensen, Bent 
Jensen, Ole Mortensen og Annemarie Schou Zacho-Broe.

Dagsorden:
Status på voucherkampagnen:
Voucher-kampagnen er en stor succes, både erhvervslivet og borgerne har stor respekt 
for kampagnen, og ser den generelt som en stor håndsrækning til byens detail- og 
restaurationsbranche. Kampagnen bliver udvidet med endnu en runde, på 75.000 kr. 
doneret med hver 25.000 kr. fra Shell, Randal Beton og Wiggers & Klement. 
Voucherkampagnen håndteres hos Business Fredericia.
 
Status på ”Sommerby Fredericia”:
Sommerby Fredericia skal samle alle aktører på tværs, og understøtte byudviklingen, 
og styrke detail, café-og restaurationsbranchen og turismeerhvervet hen over 
sommeren, nu hvor danskerne i stor stil bliver i Danmark for at afholde deres 
sommerferie. Fredericia har rigtig meget at byde på. 

Sommeraktiviteterne vil være et stærkt aktiv for Fredericia, og give fredericianerne 
gode sommeroplevelser, og især for dem som vælger at blive hjemme i ferien, skal 
byen være i ekstra sommer-gear. Sommerby Fredericia skal samtidig være et 
trækplaster for alle danske turister og vil blive markedsført via vores 
turismesamarbejde.  

Byforum indstiller:
Byforum indstiller den samlede plan for Sommerby Fredericia til drøftelse og 
behandling i Økonomiudvalget.
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